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P R O T O K Ó Ł  Nr XVI /2019                                                                                                                        

z sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie 
w dniu 30 października 2019 r. 

 
 XVI sesja Rady Miejskiej w Nowej Dębie VIII kadencji odbyła się w sali narad Urzędu Miasta 
i Gminy Nowa Dęba i trwała od godz. 1600  do godz. 1830. 
W sesji uczestniczyło 14 radnych, zgodnie z listą stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 
Radni obecni; 
1. Michał Chmielewski 
2. Damian Diektiarenko 
3. Tomasz Dziemianko 
4. Tomasz Gazda 
5. Paweł Grzęda 
6. Hubert Kopeć 
7. Marek Kopeć 
8. Tomasz Kopeć 
9. Stanisław Rawski 
10. Łukasz Serafin 
11. Stanisław Skimina 
12. Helena Tłusta 
13. Marian Tomczyk 
14. Tomasz Wolan 
Radna nieobecna - Maria Garboś. 
Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone, mieszkańcy miasta i gminy oraz pracownicy 
UMiG, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 2 do protokołu. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej. 
4. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o realizacji uchwał Rady Miejskiej. 
5. Zapytania i wnioski mieszkańców. 
6. Apel do Agencji Mienia Wojskowego w sprawie modernizacji lub przekazania na własność 
Gminy ulicy Anieli Krzywoń w Nowej Dębie. 
7. Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020 – 2023: 
1) Przedstawienie opinii Zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na 
ławników, 
2) Powołanie Komisji Skrutacyjnej, 
3) Przyjęcie Regulaminu głosowania w sprawie wyboru ławników do sądów 
powszechnych, 
4) Przeprowadzenie głosowania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Tarnobrzegu na kadencję 2020-2023, 
2) wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Tarnobrzegu na kadencję 2020-2023, 
3) zmian budżetu miasta i gminy Nowa Dęba na 2019 rok, 
4) uchylenia uchwały w sprawie udzielenia w 2019 roku pomocy finansowej    
     Województwu Podkarpackiemu, 
5) zmieniająca uchwałę w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 
Wojewódzkiej Policji w Rzeszowie, 
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6) uchwalenia rocznego Programu współpracy Gminy Nowa Dęba z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 
rok, 
7) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych, 
8) ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i 
wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 
wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu na nagrody za osiągnięcia 
dydaktyczno-wychowawcze nauczycieli w gminie Nowa Dęba, 
9) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Nowa Dęba, 
10) przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania    
  Przestrzennego miasta przy ul. Niżańskiej, 
11) przekazania w formie darowizny nieruchomości na rzecz Powiatu  
  Tarnobrzeskiego, 
12) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, 
13) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy (reklama), 
14) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości, 
15) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, 
16) nadania nazw ulic na terenie sołectwa Chmielów, 
17) zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów    
  Alkoholowych na rok 2019, 
18) zmieniająca uchwałę w sprawie ograniczenia w godzinach nocnej sprzedaży   
  napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży na    
  terenie gminy. 
9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz Burmistrza Miasta Gminy Nowa Dęba o 
dokonanej analizie oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia za 2018 r. oraz w 
związku z rozpoczęciem kadencji organów jst. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 1.  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Damian Diektiarenko, który powitał      
wszystkich zebranych, w tym osoby zaproszone do udziału w sesji, mieszkańców miasta i gminy 
oraz pracowników UMiG. 
Następnie  stwierdził wymaganą liczbę radnych ( 14 ) do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Ad. 2.  
Przewodniczący obrad przedstawił proponowany porządek sesji i zapytał, czy są uwagi do 
porządku obrad.  Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
Głosowanie w sprawie: 
Przedstawienie porządku obrad. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
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NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
Ad. 3. 
Przyjęcie protokołu z XV sesji. 
Przewodniczący Damian Diektiarenko zwrócił się do radnych czy są uwagi do protokołu z XV sesji 
Rady Miejskiej w dniu 24 września 2019 r. Uwag nie było. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z XV sesji Rady Miejskiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
Ad. 4. 
Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej za okres od 21 września do 25 października 2019 
przedstawił Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Leszek Mirowski. 
Następnie Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych o zadawanie pytań w związku ze 
sprawozdaniem. 
Zapytań nie było. 
Ad. 5. 
W punkcie „zapytania i wnioski mieszkańców” głos zabrał mieszkaniec osiedla Dęba Adam 
Okinczyc. W imieniu właścicieli działek objętych miejscowym planem zagospodarowania 
przestrzennego miasta Nowa Dęba-1, zwrócił się z zapytaniem o zamiary gminy względem tych 
terenów. Powiedział, że część z nich to drogi i ciągi piesze oraz poinformował, że burmistrz 
zaproponował cenę wykupu gruntów pod drogi w wys. 4 tys./ar jednakże mieszkańcy nie przystali 
na taką cenę z uwagi na zbyt niską wartość i uważają, że cena winna kształtować się od 7 do 12 tys. 
Właściciele terenów trwają przy swoich propozycjach i są zainteresowani jak najszybszym 
odblokowaniem inwestycyjnym tego obszaru między innymi dlatego, że za przedmiotowe grunty 
płacą wysokie podatki. Dodał, że wnosili już do burmistrza o obniżenie stawek podatku od tych 
gruntów, jednakże bez efektów. A. Okinczyc powiedział, iż w związku z tym, że trwają prace nad 
projektem budżetu gminy na rok przyszły, właściciele terenów wnoszą o potraktowanie ich problemu 
jako pierwszoplanowego dla rozwoju miasta, zgodnie z zapisami obowiązującego planu 
zagospodarowania przestrzennego. 
Do wypowiedzi mieszkańca ustosunkował się z-ca burmistrza Leszek Mirowski, który mówił o 
zakresie inwestycji realizowanych w mieście, których realizacja zabezpieczona jest w budżecie 
gminy. Wspomniał o wydzieleniu dróg na obszarze objętych planem których areał wynosi 1,48 ha  
oraz odniósł się do stanowiska właścicieli w tej sprawie.  
Przewodniczący Damian Diektiarenko powiedział, że radni będą wnosić o zmianę planu dla tego 
terenu. Paweł Grzęda dodał, że większość radnych uważa, że plan jest błędny, co spowodowało, że 
mieszkańcy znaleźli się w problematycznej sytuacji i potwierdził, że radni będą dążyć do jego 
zmiany, gdyż sytuacja finansowa gminy nie pozwala na realizację zapisów planu. 
Na tym dyskusja została zakończona. 
Ad. 6. 
Treść Apelu do Agencji Mienia Wojskowego w sprawie modernizacji lub przekazania na własność 
Gminy ulicy Anieli Krzywoń w Nowej Dębie odczytał radny Tomasz Kopeć. 
Apel dotyczy podjęcia działań w zakresie modernizacji lub przekazania na własność Gminy Nowa 
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Dęba działek ewidencyjnych o numerach: 652/8, 652/6 i 654/1 zlokalizowanych przy ulicy Anieli 
Krzywoń, stanowiących drogę dojazdową. Droga jest użytkowana przez mieszkańców budynków 
położonych przy niej, jak też żołnierzy i pracowników cywilnych wojska. Podjęcie działań w tym 
zakresie uzasadnia zapowiedź powiększenia nowodębskiego poligonu, który ponownie będzie 
drugim co do wielkości poligonem w Polsce, a droga jest w złym stanie technicznym i wymaga 
niezwłocznego podjęcia prac remontowo-modernizacyjnych wraz z jej odwodnieniem.  
W przypadku nie podjęcia niezbędnych działań przez zarządcę nieruchomości, Rada Miejska 
w Nowej Dębie wnosi o ich przekazanie na własność gminy Nowa Dęba.  
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja poparła treść Apelu do Agencji Mienia 
Wojskowego. Głosów w dyskusji nie było. 
Głosowano w sprawie: 
APEL NR 1/XVI/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ D ĘBIE W SPRAWIE PODJĘCIA 
DZIAŁA Ń W ZAKRESIE MODERNIZACJI LUB PRZEKAZANIA NA WŁASNO ŚĆ 
GMINY NOWA D ĘBA ULICY ANIELI KRZYWO Ń.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
Ad. 7. 
Następnie zgodnie z porządkiem obrad odbyły się wybory ławników do sądów powszechnych na 
kadencję 2020 – 2023. 
1) Przedstawienie opinii Zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników. 
Tomasz Wolan członek Zespołu do spraw  zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników 
do Sądu Rejonowego w Tarnobrzegu i do Sądu Okręgowego w Tarnobrzegu na kadencję 2020-  
2023 zapoznał Radę z opinią zespołu z dnia 19 września 2019 r. o kandydatach na ławników, w 
szczególności spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie Prawo o ustroju sądów 
powszechnych. Opinia zespołu stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
2) Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 
Przewodniczący zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur do Komisji Skrutacyjnej, która 
będzie czuwała nad przebiegiem głosowania tajnego oraz ustali jego wyniki.  
Na członków tej komisji zostali zgłoszeni radni: 
1. Tomasz Dziemianko, 
2. Hubert Kopeć,     
3. Stanisław Rawski. 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji. 
3) Przyjęcie Regulaminu głosowania w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych. 
Przewodniczący Damian Diektiarenko poinformował, że Regulamin głosowania w sprawie wyboru 
ławników do sądów powszechnych dostępny był na eSesji i wyraził przekonanie, że wszyscy radni 
zapoznali się z jego treścią. Następnie zapytał czy są uwagi do regulaminu.  
Uwag i wniosków nie zgłoszono.   
Regulamin został przyjęty przez Radę bez uwag i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
4) Przeprowadzenie głosowania. 
Przewodniczący zaproponował, aby wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Tarnobrzegu  
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oraz wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Tarnobrzegu dokonać podczas jednego głosowania, 
tj. poprzez wrzucenie do urny dwóch rodzajów kart ze wskazaniem kandydatów do poszczególnych 
sądów. 
Radni nie wnieśli uwag do propozycji przewodniczącego. 
Następnie członkowie komisji skrutacyjnej wyczytywali radnych z listy obecności po odbiór kat do 
głosowania. Radni po oddaniu głosu za parawanem, składali karty do urny. W trakcie krótkiej 
przerwy Komisja ustaliła wyniki głosowania, które zostały ogłoszone przez odczytanie protokołu 
Komisji Skrutacyjnej przez jej członka Huberta Kopcia.  
Protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborze ławników do Sądu Okręgowego oraz Sądu 
Rejonowego w Tarnobrzegu na kadencję 2020-2023 stanowi integralną część uchwał Rady Miejskiej.  
Ad. 8. 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) Barbara Sudoł kierownik ref. Organizacyjnego UMiG odczytała treść uchwały NR 
XVI/110/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ D ĘBIE W SPRAWIE WYBORU 
ŁAWNIKÓW DO S ĄDU OKRĘGOWEGO W TARNOBRZEGU NA KADENCJ Ę 2020-
2023. 
2) Kolejno B. Sudoł odczytała uchwałę NR XVI/111/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ 
DĘBIE W SPRAWIE WYBORU ŁAWNIKA DO S ĄDU REJONOWEGO W 
TARNOBRZEGU NA KADENCJ Ę 2020-2023. 
Przewodniczący poinformował, że w drodze uchwał stwierdzony został wybór ławników do sądów 
powszechnych, w związku z czym nie podlegają one ponownemu głosowaniu. 
Następnie Damian Diektiarenko pogratulował wyboru obecnym na sesji kandydatkom na 
ławników. Również Z-ca burmistrza Leszek Mirowski złożył wybranym ławnikom gratulacje i 
życzenia satysfakcji w odpowiedzialnej pracy. 
3) Skarbnik Gminy Alicja Furgał przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 
zmian budżetu miasta i gminy Nowa Dęba na 2019 rok. Poinformowała, że w projekcie 
zwiększa się dochody budżetu miasta i gminy o kwotę 15.967,-zł zgodnie z tabelą nr 1 projektu, 
w tym: 
1) dochody bieżące - 15.691,-zł 
2) dochody majątkowe - 276,-zł 
Zwiększa się wydatki budżetu miasta i gminy o kwotę 726.522,-zł zgodnie z tabelą nr 2, w tym: 
1) wydatki bieżące - 53.522,-zł 
2) wydatki majątkowe - 673.000,-zł 
Zmniejsza się wydatki budżetu miasta i gminy o kwotę 710.555,-zł zgodne z tabelą nr 3, w tym: 
1) wydatki bieżące - 37.000,-zł 
2) wydatki majątkowe - 673.555,-zł 
Następnie udzieliła szczegółowych wyjaśnień w sprawie przedstawionej propozycji zmian. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Paweł Grzęda poinformował, że komisja pozytywnie   
zaopiniowała projekt uchwały. Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/112/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  W 
SPRAWIE ZMIAN BUD ŻETU MIASTA I GMINY NOWA D ĘBA NA 2019 ROK 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
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4)  A. Furgał przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w 
sprawie udzielenia w 2019 roku pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu. 
Poinformowała, że w związku z uzyskaną informacją o wartości kwot ofertowych na inwestycję 
przy ul. Niżańskiej - przebudowa drogi wojewódzkiej polegająca na budowie chodnika w ciągu 
drogi wojewódzkiej relacji Łoniów-Nisko w miejscowości Nowa Dęba, która znacząco przewyższa 
kwotę będącą w dyspozycji Samorządu Województwa Podkarpackiego wraz ze środkami gminy 
Nowa Dęba, uznaje się za nieracjonalne ekonomicznie podejmowanie w/w zadania w oparciu 
o zaproponowane w ofercie ceny. W związku z powyższym proponuje się odstąpienie od realizacji 
tego zadania w 2019 roku. 
Hubert Kopeć zabrał głos w sprawie realizacji innych inwestycji na terenie osiedla Poręby Dębskie. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Paweł Grzęda poinformował, że komisja pozytywnie   
zaopiniowała projekt uchwały. Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/113/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  W 
SPRAWIE UCHYLENIA UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA W 2019 ROKU 
POMOCY FINANSOWEJ WOJEWÓDZTWU PODKARPACKIEMU.   
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
5)   Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Rzeszowie.  
Poinformowała, że Komendant Komisariatu Policji w Nowej Dębie zwrócił się do burmistrza o 
wsparcie finansowe w kwocie 27 000 zł na zakup nowego samochodu osobowego typu SUV 
w wersji nieoznakowanej, co następuje w związku z informacją ze strony Komendy Głównej Policji 
o planowanych w 2019 r. zakupach sprzętu transportowego w ramach planu modernizacji Policji oraz 
Funduszu Wsparcia Policji przy 50% współfinansowaniu ze strony samorządów lokalnych. Obecnie 
użytkowany w Komisariacie Policji nieoznakowany samochód osobowy Opel Astra nie spełnia 
wymogów poruszania się po drogach nieutwardzonych, drogach polnych i terenach leśnych. 
Podejmując przedłożoną uchwałę, na wniosek Komendanta Wojewódzkiego Policji w Rzeszowie 
odstępuje się od realizacji uchwały RM o przekazaniu na rzecz Komisariatu Policji w Nowej Dębie 
środków finansowych w kwocie 7000 zł  na remont elewacji i zadaszenia garaży przy Komisariacie 
Policji w Nowej Dębie w 2019 r. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Paweł Grzęda poinformował, że komisja pozytywnie      
  zaopiniowała projekt uchwały. Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/114/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  
ZMIENIAJ ĄCA UCHWAŁ Ę W SPRAWIE PRZEKAZANIA ŚRODKÓW FINANSOWYCH 
DLA KOMENDY WOJEWÓDZKIEJ POLICJI W RZESZOWIE.   
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
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NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
Mariusz Stasiak Komendant Komisariatu Policji w Nowej Dębie podziękował Radzie za udzielenie 
wsparcia finansowego. 
6)   Maria Siudem insp. ds. rozwoju lokalnego i współpracy z organizacjami pozarządowymi 
UMiG przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego Programu 
współpracy Gminy Nowa Dęba z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok.   
Zgodnie z przepisami ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie Rada Miejska ma 
obowiązek uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz z 
podmiotami, o których mowa w ustawie do 30 listopada roku poprzedzającego okres jego 
obowiązywania. Program współpracy uchwalony zostaje po konsultacjach z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. M. Siudem 
poinformowała, że konsultacje trwały w okresie od 19 września do 4 października 2019 r. W tym 
okresie organizacje pozarządowe mogły zgłaszać swoje uwagi i opinie do projektu programu oraz 
dodała, że w wyniku konsultacji żadna organizacja nie wniosła swoich uwag. 

Hubert Kopeć Z-ca przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu, Spraw 
Statutowych i Społecznych poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/115/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE W 
SPRAWIE UCHWALENIA ROCZNEGO PROGRAMU WSPÓŁPRACY GMI NY NOWA 
DĘBA Z ORGANIZACJAMI POZARZ ĄDOWYMI ORAZ INNYMI PODMIOTAMI 
PROWADZĄCYMI DZIAŁALNO ŚĆ POŻYTKU PUBLICZNEGO NA 2020 ROK.   
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
7)    Maria Tomczyk Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła 
uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych.  
Zgodnie z ustawą o pomocy społecznej udzielenie schronienia osobom tego pozbawionym, w tym 
bezdomnym jest zadaniem własnym gminy o charakterze obowiązkowym. Jest to świadczenie 
niepieniężne, które przysługuje osobom, które nie są w stanie zapewnić sobie miejsca noclegowego 
we własnym zakresie. W związku ze zmianą przepisów ustawy o pomocy społecznej w zakresie 
odpłatności za pobyt w schronisku osób, których dochód nie przekracza kwoty kryterium 
dochodowego ustalonego zgodnie z obowiązującymi przepisami, należało dokonać zmiany 
dotychczas obowiązującej uchwały Rady Miejskiej w tym zakresie. 
Hubert Kopeć Z-ca przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu, Spraw 
Statutowych i Społecznych poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/116/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  
ZMIENIAJ ĄCA UCHWAŁ Ę W SPRAWIE USTALENIA SZCZEGÓŁOWYCH ZASAD 
PONOSZENIA ODPŁATNO ŚCI ZA POBYT W SCHRONISKU DLA OSÓB 
BEZDOMNYCH.   
Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
8)     Renata Bal Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Samorządowych przedstawiła uzasadnienie do 
projektu uchwały RM w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i 
szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe 
warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu na nagrody za 
osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze nauczycieli w gminie Nowa Dęba. 
Poinformowała, że w związku z pismem Wojewody Podkarpackiego z dnia 10.10.2019 r. 
w sprawie wszczęcia postępowania zmierzającego do stwierdzenia nieważności uchwały Rady 
Miejskiej z dnia 24 września 2019 r. w sprawie ustalenia regulaminów określających niektóre zasady 
wynagradzania za pracę oraz zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w szkołach i 
placówkach oświatowo wychowawczych na terenie gminy Nowa Dęba dodatków do wynagrodzenia 
i nagród - z powodu naruszenia przepisów ustawy Karta Nauczyciela należy zmienić uchwałę, 
pomijając 
zapisy z ustaw Karta Nauczyciela, Prawo Oświatowe i Rozporządzenia w sprawie wysokości 
minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli, ogólnych warunków przyznawania 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za pracę w dniu wolnym od pracy. 
Hubert Kopeć Z-ca przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu, Spraw 
Statutowych i Społecznych poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/117/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE USTALENIA REGULAMINU OKRE ŚLAJĄCEGO WYSOKOŚĆ STAWEK I 
SZCZEGÓŁOWE WARUNKI PRZYZNAWANIA DODATKÓW DO WYNAGR ODZENIA 
ZASADNICZEGO, SZCZEGÓŁOWE WARUNKI OBLICZANIA I WYPŁ ACANIA 
WYNAGRODZENIA ZA GODZINY PONADWYMIAROWE I GODZINY D ORAŹNYCH 
ZASTĘPSTW ORAZ WYSOKOŚĆ I WARUNKI WYPŁACANIA NAGRÓD ZE 
SPECJALNEGO FUNDUSZU NA NAGRODY ZA OSIĄGNIĘCIA DYDAKTYCZNO-
WYCHOWAWCZE NAUCZYCIELI W GMINIE NOWA D ĘBA.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
9)    Barbara Duda kierownik ref. Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości UMiG przedstawiła 
uzasadnienie do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Nowa Dęba. 
Poinformowała, że zmiana polityki przestrzennej miasta, w tym zasad zagospodarowania 
przestrzennego wymaga zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Nowa Dęba z dnia 15 kwietnia 2002r. zmienionego w grudniu 2014 r. 



9 
 

Wskazany do objęcia zmianą "studium" obszar położony jest w osiedlu Poręby Dębskie po obydwu 
stronach drogi publicznej wojewódzkiej ul. Niżańska zgodnie z załącznikiem graficznym nr 1 do 
projektu uchwały.  
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/118/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA ZMIANY STUDIUM 
UWARUNKOWA Ń I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 
MIASTA NOWA D ĘBA.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 
Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
10)    Barbara Duda przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego miasta przy 
ulicy Niżańskiej. 
Poinformowała, że w drodze uchwały przystępuje się do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego miasta Nowa Dęba przy ulicy Niżańskiej. Plan obejmuje obszar o 
powierzchni około 51 ha wzdłuż drogi wojewódzkiej Nr 872. Przedmiotem planu jest przeznaczenie 
terenów i ustalenie zasad ich zabudowy w oparciu o zasady ładu przestrzennego, w związku z 
aktualnymi uwarunkowaniami na terenie objętym opracowaniem. Dodała, że obszar objęty planem 
oznaczony został na załączniku graficznym do projektu uchwały. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/119/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU 
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO MIASTA PRZY UL. NI ŻAŃSKIEJ.   
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 
Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
11)    Barbara Duda przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie 
przekazania w formie darowizny nieruchomości na rzecz Powiatu Tarnobrzeskiego. 
Poinformowała, że Starosta Tarnobrzeski wystąpił z wnioskiem o przekazanie na rzecz Powiatu 
Tarnobrzeskiego nieruchomości gruntowych pod poszerzenie pasów drogowych dróg powiatowych 
w Chmielowie – dojazd do stacji kolejowej Chmielów oraz drogi powiatowej Stale-Chmielów-
Dąbrowica. 



10 
 

Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/120/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  PRZEKAZANIA W FORMIE DAROWIZNY NIERUCHOMO ŚCI NA RZECZ 
POWIATU TARNOBRZESKIEGO.   
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 
Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
12)    Barbara Duda przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 
Poinformowała, że Firma Polkomtel Infrastruktura Spółka z o.o. z Warszawy zwróciła się o 
przedłużenie aktualnie obowiązującej umowy dzierżawy, której termin upływa z dniem 31 grudnia 
2019r. Zgodę na zawarcie kolejnej umowy na okres 3 lat wyrazili mieszkańcy Rozalina podejmując 
stosowną uchwałę na zebraniu wiejskim w dniu 15 września 2019 r. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/121/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY DZIER ŻAWY .  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 
Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Helena Tłusta. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
13)    Barbara Duda przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 
Firma MB VIP Marek Broniek zwróciła się z prośbą o przedłużenie na czas nieoznaczony 
umowy dzierżawy części nieruchomości położonej w Nowej Dębie przy skrzyżowaniu ulic: 
Kościuszki i Rzeszowskiej (rondo) z przeznaczeniem pod ustawienie tablicy reklamowej. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
jednakże z wnioskiem, aby umowa dzierżawy zawarta została na 3 lata. 
Wniosek komisji został przyjęty przez Radę. Innych uwag i pytań nie było. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
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Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Helena Tłusta, 
Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kopeć. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/122/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY DZIER ŻAWY .  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 
Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
14)    Barbara Duda przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie 
wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości. 
Poinformowała, że w drodze uchwały wyraża się zgodę na obciążenie nieruchomości nr ewid. 617/6 
o powierzchni 0,2774 ha, położonej w obrębie Poręby Dębskie służebnością przejazdu i przechodu, 
dla każdoczesnych właścicieli nieruchomości nr 643 o powierzchni 1,1710 ha położonej w obrębie 
Poręby Dębskie. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/123/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  WYRAŻENIA ZGODY NA OBCI ĄŻENIE NIERUCHOMO ŚCI.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 
Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
15)     Mieczysław Nalepa Kierownik Ref. Spraw Komunalnych przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały RM w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 
użytkowego. 
Poinformował, że projekt dotyczy wyrażenia zgody na najem na okres trzech lat lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku nr 3 przy ulicy Al. Zwycięstwa w Nowej Dębie, na rzecz 
dotychczasowego najemcy - na potrzeby zakładu krawieckiego. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/124/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY NAJMU 
LOKALU U ŻYTKOWEGO.   
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 
Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
16 )     Mieczysław Nalepa przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie 
nadania nazw ulic na terenie sołectwa Chmielów. 
Poinformował, że w drodze przedłożonego projektu uchwały niżej wymienionym drogom na terenie 
sołectwa Chmielów nadaje się następujące nazwy: 
1) Ulica Chmielowska - drodze wewnętrznej położonej na działce stanowiącej własność Skarbu 
Państwa; 
2) Ulica Warszawska - drodze publicznej położonej na działkach ewid. nr: 4026/1, 4026/2, 4026/3 
i 4026/4. 
Hubert Kopeć Z-ca przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu, Spraw 
Statutowych i Społecznych poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/125/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  NADANIA NAZW ULIC NA TERENIE SOŁECTWA CHMIELÓW.   
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 
Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
17)     Mieczysław Nalepa Kierownik Ref. Spraw Komunalnych przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały RM w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2019. 
Powiedział, że na podstawie przepisów ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi opłata za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych wnoszona jest 
na rachunek gminy w każdym roku kalendarzowym objętym zezwoleniem w trzech równych ratach. 
W ramach wnoszonych opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu kwota dostępna na realizację 
GPPiRPA wynosi 320.691,- zł. Uchwalony przez RM w dniu 19 grudnia 2018 r. Program zakładał, 
że na jego realizację przeznaczono kwotę 290.000,- zł. Ze względu na to, iż kwota wpływu z opłat za 
zezwolenia na sprzedaż alkoholu jest wyższa niż założono, zachodzi konieczność dokonania korekty 
szczegółowego podziału środków, mającej na celu racjonalne ich wykorzystanie. Kwota 15.691,- zł 
zostanie przeznaczona na zakup urządzeń zabawowych. 
Hubert Kopeć Z-ca przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu, Spraw 
Statutowych i Społecznych poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/126/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  ZMIANY GMINNEGO PROGRAMU PROFILAKTYKI I 
ROZWI ĄZYWANIA PROBLEMÓW ALKOHOLOWYCH NA ROK 2019.   
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 
Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
18)     Mieczysław Nalepa Kierownik Ref. Spraw Komunalnych przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały RM zmieniającej uchwałę w sprawie ograniczenia w godzinach nocnej sprzedaży 
napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży na terenie gminy. 
Mieszkańcy sołectwa Chmielów podczas zebrania wiejskiego w dniu 29 września 2019 r., podjęli 
uchwałę Nr 7/2019 dotyczącą wyłączenia ograniczenia w godzinach nocnej sprzedaży napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży na terenie sołectwa. 
Uchwała wraz z protokołem z zebrania doręczona została do Urzędu Miasta i Gminy Nowa Dęba 
w dniu 14 października 2019 r. W związku z wolą mieszkańców, burmistrz nosi o przyjęcie uchwały 
zgodnie z treścią projektu. 
Hubert Kopeć Z-ca przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu, Spraw 
Statutowych i Społecznych poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVI/127/2019 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  ZMIENIAJ ĄCA UCHWAŁ Ę W SPRAWIE OGRANICZENIA W 
GODZINACH NOCNEJ SPRZEDAŻY NAPOJÓW ALKOHOLOWYCH 
PRZEZNACZONYCH DO SPOŻYCIA POZA MIEJSCEM SPRZEDA ŻY NA TERENIE 
GMINY.   
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Michał Chmielewski, Damian Diektiarenko, Tomasz Dziemianko, Paweł Grzęda, Hubert Kopeć, 
Marek Kopeć, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Tomasz Wolan. 
PRZECIW (4) 
Tomasz Gazda, Stanisław Rawski, Helena Tłusta, Marian Tomczyk. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Kopeć. 
NIEOBECNI (1) 
Maria Garboś. 
Ad. 9. 
Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz Burmistrza Miasta Gminy Nowa Dęba o 
dokonanej analizie oświadczeń majątkowych.  
W pierwszej kolejności informację dokonanej analizie oświadczeń majątkowych radnych związku z 
rozpoczęciem kadencji organów jst. przedstawił Przewodniczący RM Damian Diektiarenko. 
Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Następnie Zastępca Burmistrza Leszek Mirowski przedstawił informację dokonanej analizie 
oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia za 2018 r. 
Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Pytań w związku z informacjami nie było. 
Ad. 10. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
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Elżbieta Gil Sekretarz Gminy poinformowała, że w okresie między sesjami złożone zostały 
następujące interpelacje; 

1. Tomasz Wolan w sprawie uregulowania stanu prawnego drogi w Jadachach. 
2. Tomasz Wolan w sprawie znakowania słupkami U-2 dróg zjazdowych z DK 9 w Jadachach. 
3. Stanisław Skimina w sprawie odwodnienia DK 9 przy posesji Lipowa 78 w Chmielowie. 
4. Stanisław Skimina w sprawie przykrycia korytek odwadniających drogę gminną Kolnica w 
Chmielowie. 
Następnie zapoznała Radę z odpowiedziami burmistrza na złożone interpelacje. 
Ad. 11. 
Wolne wnioski i informacje. 
Tomasz Wolan zwrócił się prezesa PGKiM Antoniego Kapusty z zapytaniem dotyczącym 
ustawowego wprowadzania nowych zasad odbioru nieczystości i selektywnej zbiórki odpadów. 
Pytanie radnego dotyczyło stanu przygotowania przedsiębiorstwa do ich wdrożenia, jak będzie 
wyglądała kontrola selektywnej zbiórki u mieszkańców i weryfikacja jakości zebranych odpadów,  
czy przedsiębiorstwo posiada odpowiedni sprzęt. 
Prezes udzielił odpowiedzi na zapytanie i powiedział, że od 1 stycznia 2020 r. wchodzą nowe, 
bardzo rygorystyczne zasady odbioru odpadów, po czym w skrócie omówił ważniejsze z nich, które 
zmieniają całkowicie dotychczasowy system smieciowy. Dodał, że wdrażany będzie informatyczny 
system odbioru odpadów. 
W związku z zapytaniem Heleny Tłustej prezes A. Kapusta udzielił informacji nt stanu budowy 
kanalizacji sanitarnej w Alfredówce. 
Michał Chmielewski zwrócił się z zapytaniem dotyczącym mostu w osiedlu Poręby Dębskie. 
Z-ca burmistrza Leszek Mirowski odpowiedział, że most nie będzie rozbierany. 
Maria Tomczyk Kierownik M-G Ośrodka Pomocy Społecznej udzieliła informacji na  temat 
przetargu na dożywianie dzieci w szkołach na terenie Miasta i Gminy Nowa Dęba w okresie od 
02.01.2020r. do 25.06.2020r. i od 02.09.2020r. do 23.12.2020r. 
Tomasz Kopeć zapytał w sprawie rozbudowy sieci wodociągowej przy ulicy Radosnej w Nowej 
Dębie. Z-ca burmistrza odpowiedział, że na to zadanie są przewidziane środki w budżecie, a 
realizacja będzie się odbywała siłami PGKiM. 
Paweł Grzęda zapytał co zrobiono z osadem z oczyszczalni. 
Antoni Kapusta odparł, że został zutylizowany i odebrany przez specjalistyczną firmę. 
Przewodniczący Damian Diektiarenko poinformował, że w listopadzie planowane są dwie sesje.  
Posiedzenie  13 listopada będzie poświęcone uchwaleniu uchwał związanych z nowym systemem 
gospodarki odpadami i selektywnej ich zbiórki, natomiast 27 listopada br. uchwały podatkowe na 
2020 rok. 
Ad. 12. 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Damian Diektiarenko podziękował 
wszystkim za udział w obradach, po czym ogłosił zamknięcie obrad XVI sesji VIII kadencji Rady 
Miejskiej w Nowej Dębie. 
 

Przewodniczący Rady 
Damian Diektiarenko 
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